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Abstract (en)
The invention relates to an electric conductor with a Roebel transposed conductor element, the electric conductor being formed from strands of
particularly six conductor elements and having no core. The conductor elements consist of either individual, round, continuously insulated varnished
wires (8) or of strands (7) which for their part are formed from a multiplicity of round, continuously insulated varnished wires. The main application
area for these conductors is that of coils for transformers, chokes and high-energy magnets. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen elektrischen Leiter mit Teilleiter-Transposition nach Roebel, der aus insbesondere sechs Teilleitern bzw. Elementen
kernlos verseilt ist. Die Teilleiter bzw. Elemente bestehen entweder aus einzelnen runden, durchgehend isolierten Lackdrähten (8) oder aus Seilen
(7), die sich ihrerseits aus einer Vielzahl von runden durchgehend isolierten Lackdrähten zusammensetzen. Hauptanwendungsgebiet für diese Leiter
sind Spulen für Transformatoren, Drosseln und Hochenergie-Magnete.
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